
VERSION FR     :   

Rebel Angels lève le voile sur “HOT LIVE“ from the Legendary Fismes Stage, un EP live brûlant 
capté le 2 mars 2025 lors de la 27e Convention Rock’n’Metal de Fismes.

Un lieu mythique, une scène culte, un public incandescent : tout était réuni pour graver ce moment 
unique. Cet EP marque une étape charnière pour le groupe, qui dévoile ici sa nouvelle voix, Jérémie, 
chanteur et guitariste lead. Un line-up consolidé, une énergie ravivée, un son plus organique que 
jamais.

“HOT LIVE”, c’est toute l’intensité et l’énergie brute d’un concert inoubliable. On y retrouve les 
trois morceaux emblématiques de notre précédent EP — Rip It Off, Rock’n’Roll Outlaws et une reprise 
nerveuse de Hair of the Dog (Nazareth) — mais aussi un titre inédit : She Talks Too Much, premier 
extrait explosif et avant-coureur de notre 1er album studio, attendu pour 2026.

Plus qu’un concert, ce live est une carte de visite, une déclaration d’intention et une ode à cette 
scène qui a vu tant de groupes français se forger. Jouer à Fismes, c’est un moment à part, de 
communion entre musiciens et passionnés, dans une ambiance à la fois électrique, intense et 
fraternelle.

Capturer ce show à Fismes nous a donc semblé évident : cette scène iconique, chargée d’histoire 
et d’énergie, reflétait parfaitement ce que nous avions envie de partager à ce moment précis de 
notre aventure. 

Ce live, c’est un instantané sincère de ce que nous sommes.
Et une invitation à suivre la route avec nous.

Rock on,
Rebel Angels

---

TRACKLIST :

1. Rip It Off
2. Rock’n’Roll Outlaws
3. Hair of the Dog* 
4. She Talks Too Much

---

Rebel Angels - Hot Live - : 

Artiste : Rebel Angels 
Titre : Hot Live from the Legendary Fismes Stage
Formats : CD, Vinyle ( Limited edition 100 copies Transparent Orange Vinyl ) & Digital
Style : Classic Rock 
Country : France 
Label : Independant – Autoproduction 
Distribution : FTF-Music & Rebel Angels 
Release date :  September 26, 2025 

Overview : 

All songs written and arranged by Jérémie & Benjamin Vagnard 
Except* « Hair of the dog » (Dan McCafferty / Peter Agnew / Manual Charlton / Darrell Sweet) - 
Published by Bienstock Publishing Co. 
Live sound recorded by BGS Music 
Pre-mixing by Laurent Bocquet, BGS Music
Mixed and mastered by Gilles Simonet at La Fabrika 
Produced by Gilles Simonet, Jérémie & Benjamin Vagnard 
Artwork by Will Argunas 
Layout and photo collages by Bruno Legouan
Photos featured in the collage poster by Michel Wieczorek, Alain Boucly and Joh Pics. 



BIO longue 

Rebel Angels, c’est du Classic Rock racé, énergique et mélodique.

Ne vous fiez pas à leurs gueules d’anges ! Ce quatuor parisien, nourri aux riffs vintage et à l’esprit old 
school, envoie un son dense, intense et terriblement vivant.

À la batterie, Benjy - alias « Daddy Rock » - insuffle l’âme du groupe. 
Fan inconditionnel de classique rock & hard rock des 80’s, il a transmis le virus à son fils Jérémie, 
bercé aux Guns N’ Roses, Aerosmith, Alice Cooper ou encore Cinderella. Chanteur et guitariste lead, 
Jérémie a affûté sa technique à l’American School of Modern Music. 
À leurs côtés, deux autres musiciens animés par la même passion du rock authentique complètent le 
line-up.

Depuis 2021, le gang écume clubs parisiens et scènes françaises, défendant des compos forgées 
en famille dans leur Thunderdome Studio.
Les morceaux alternent riffs percutants et envolées plus aériennes, refrains entêtants et 
passages en son clair.
Le tout porté par un groove puissant et des mélodies électrisantes, qui nous replongent dans 
l’atmosphère des 80’s.

En octobre 2022, sous sa 1ère formation, Rebel Angels a sorti son premier EP "Rip It Off" : deux 
compositions originales et une reprise personnelle de Nazareth. Une première carte de visite saluée 
par les webzines spécialisés et la presse spécialisée. 

En septembre, sous son nouveau line-up, Rebel Angels sort « HOT LIVE » from the Legendary 
Fismes Stage, enregistré le 2 mars 2025. 

Actuellement en studio, le groupe prépare son premier album, prévu pour 2026. Douze nouveaux 
titres sont déjà prêts. Chacun d’eux explore un univers singulier, entre énergie pure et atmosphères 
envoûtantes.

Rebel Angels, c’est un souffle de Classic Rock, passionné, sincère et généreux. À vivre sur 
scène, le volume à fond.

« Le gang nous met l’eau à la bouche à coup de jolis riffs ! » 
ROCK HARD (Décembre 2022) – EP > “Rip It Off”

BIO Courte 

Rebel Angels, c’est du Classic Rock racé, énergique et mélodique.

Ce groupe parisien formé en 2021 réunit un père, Benjy, batteur et fan de classic rock & hard rock et son 
fils, Jérémie, chanteur - guitariste formé à l’American School of Modern Music, accompagnés de deux 
autres musiciens animés par la même passion du rock vintage.

Leur son : des riffs inspirés, des refrains entêtants, des alternances de puissance et de finesse qui nous 
plongent dans l’atmosphère des 80’s.

En octobre 2022, ils sortent dans leur 1ère formation, "Rip It Off", un premier EP salué par les webzines 
et la presse spécialisée.

En septembre, sous son nouveau line-up, Rebel Angels sort « HOT LIVE » from the Legendary Fismes 
Stage, enregistré le 2 mars 2025.

Le groupe prépare actuellement un album prévu pour 2026, avec 12 titres inédits déjà prêts.

Sur scène, Rebel Angels livre un classic rock sincère, passionné et électrisant. À voir, à vivre, à 
ressentir.

« Le gang nous met l’eau à la bouche à coup de jolis riffs ! » 
ROCK HARD (Décembre 2022) – EP > “Rip It Off”



LINE UP     sur HOT LIVE     :   

Vocals, lead and rhythm guitars : Jérémie Vagnard 

Drums, and percussion : Benjamin Vagnard 

Rhythm and lead guitars : Cyrille Fafin 

Bass guitar : bass lines re-recorded by Jérémie Vagnard at Thunderdome Studio 

LINE UP     live     :  

Vocals, lead and rhythm guitars : Jérémie Vagnard 

Drums, and percussion : Benjamin Vagnard 

Bass : Paul Galiana 

Rhythm and lead guitars : Guest friends 



VERSION UK : 

Rebel Angels unveils “HOT LIVE” from the Legendary Fismes Stage —
a blazing live EP recorded on March 2nd, 2025, during the 27th Rock’n’Metal Convention in Fismes.

A mythical venue, a legendary stage, a fired-up crowd — all the elements came together to capture a 
truly unique moment.This EP marks a turning point for the band, introducing our new 
frontman Jérémie, lead singer and guitarist. A tighter line-up, a revived energy, and a more organic 
sound than ever.

“HOT LIVE” brings you all the raw power and unfiltered energy of an unforgettable concert.
It features three signature tracks from our debut EP — Rip It Off, Rock’n’Roll Outlaws, and a fierce 
cover of Hair of the Dog (Nazareth) — plus one brand-new track: She Talks Too Much, the explosive 
first taste of our upcoming debut album, slated for 2026.

More than just a live show, this EP is a calling card — a statement of intent — and a tribute to a stage 
where so many French rock bands have cut their teeth.
Playing Fismes is something special: a moment of communion between musicians and fans, in an 
atmosphere that’s electric, intense, and deeply connected.

Capturing this concert at Fismes was a no-brainer — that iconic stage, steeped in history and high-
voltage vibes, reflected exactly what we wanted to share at this moment in our journey.

This live record is a raw snapshot of who we are.
And an open invite to join us on the road ahead.

Rock on,
Rebel Angels

---

TRACKLIST :

1. Rip It Off
2. Rock’n’Roll Outlaws
3. Hair of the Dog* 
4. She Talks Too Much

---
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BIO longue UK 

Rebel Angels delivers sharp, energetic and melodic Classic Rock.

Don’t be fooled by their angelic looks!
This Paris-based four-piece, raised on vintage riffs and old-school spirit, unleashes a sound that’s 
dense, intense, and full of life.

On drums, Benjy — a.k.a. Daddy Rock — brings the soul of the band.
A die-hard fan of classic and hard rock from the ‘80s, he passed the torch to his son Jérémie, raised 
on Guns N’ Roses, Aerosmith, Alice Cooper, and Cinderella. Now lead singer and guitarist, Jérémie 
honed his chops at the American School of Modern Music.
They’re joined by two fellow musicians who share the same passion for authentic rock, completing the 
line-up.

Since 2021, the gang has been hitting Parisian clubs and French stages, performing original tracks 
forged together in their Thunderdome Studio.
Their songs mix punchy riffs with soaring breaks, catchy choruses with clean tones — all driven by 
powerful grooves and electrifying melodies that take you right back to the spirit of the ‘80s.

In October 2022, under its original line-up, Rebel Angels released their first EP, “Rip It Off” — two 
original songs and a personal take on a Nazareth classic. A promising debut praised by webzines and 
specialized press.

In September 2025, with their new line-up, Rebel Angels will release “HOT LIVE” from the 
Legendary Fismes Stage, recorded live on March 2nd, 2025.

Currently back in the studio, the band is preparing its first full-length album, due out in 2026. Twelve 
new tracks are already locked in — each one exploring its own world, between raw energy and 
atmospheric vibes.

Rebel Angels is Classic Rock with soul — passionate, sincere, and loud.
Best experienced live, with the volume cranked up.

“This gang whets our appetite with killer riffs!”
ROCK HARD (December 2022) – EP > “Rip It Off”

BIO Courte UK 

Rebel Angels delivers sharp, energetic and melodic Classic Rock.

Formed in Paris in 2021, the band brings together Benjy, drummer and lifelong fan of classic and hard 
rock, and his son Jérémie, singer and guitarist trained at the American School of Modern Music  
joined by two other musicians who share the same passion for vintage rock.

Their sound: inspired riffs, catchy choruses, and a mix of power and finesse that takes you straight 
back to the spirit of the ‘80s.

In October 2022, they released their debut EP “Rip It Off”, under their original line-up — a record 
praised by webzines and specialized press.

This September, with a new line-up, Rebel Angels will release “HOT LIVE” from the Legendary 
Fismes Stage, recorded live on March 2nd, 2025.

The band is currently working on their first full-length album, set for release in 2026 with twelve brand-
new tracks already ready to roll.

On stage, Rebel Angels deliver Classic Rock that’s heartfelt, passionate, and electrifying.
To see, to live, to feel.

“This gang whets our appetite with killer riffs!”
ROCK HARD (December 2022) – EP > “Rip It Off”



LINE UP     sur HOT LIVE     :   

Vocals, lead and rhythm guitars : Jérémie Vagnard 

Drums, and percussion : Benjamin Vagnard 

Rhythm and lead guitars : Cyrille Fafin 

Bass guitar : bass lines re-recorded by Jérémie Vagnard at Thunderdome Studio 

LINE UP     live     :  

Vocals, lead and rhythm guitars : Jérémie Vagnard 

Drums, and percussion : Benjamin Vagnard 

Bass : Paul Galiana 

Rhythm and lead guitars : Guest friends 


